
Garcia: Wierzę mocno w scudetto
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Rudi Garcia został po raz drugi z rzędu i po raz trzeci w karierze trenerem

roku we Francji według France Football, któremu udzielił również

wywiadu. 

 

- Jesteśmy za Juve, jednak powinniśmy być z nimi na równi, gdyż zdobyli z nami trzy

nieprawidłowe bramki.

 

Juve jest nadal chronione przez sędziów?

- Nie, nie, nie mówię tego. W Turynie sędzia popełnił błędy, to wszystko. Po prostu

podkreśliłem, że nawet najlepsi sędziowie i Rocchi należy do tej kategorii, mogą

stracić swoją osobowość na takim stadionie.

Co więcej ma Juve?

- Doświadczenie i dojrzałość. Roma jest nadal w budowie. Wierzę mocno w scudetto

i nie wycofuję moich słów o tytule. Gramy europejską piłkę i myślę że we Włoszech

już wiedza, że nie wystarczy się dobrze bronić. Pokazują to też Juve Allegriego, i

drużyny jak Fiorentina, Empoli i Sassuolo. Wierzę bardzo w mistrzostwo. Juve jest

bardzo mocne, jednak mam zaufanie do moich graczy. Moje słowa o scudetto

zrobiły dużo wrzasku, ale są wytłumaczalne z fizjologicznego punktu widzenia, a

ludzie są wystarczająco inteligentni, aby zrozumieć kontekst. Musisz być bardzo

ambitny i pokazywać wszystkim, że przywództwo jest pewne siebie. Wygranie

scudetto z Romą będzie powtórzeniem wyczynu z Lille z 2011 roku. Tottiemu

powiedziałem, że chcę coś z nim wygrać. Nie może zakończyć kariery bez wygrania

nowego tytułu.
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